
EL S E N A D O R  "  F E R R E R  
\  CLARIFICA
Hs llegit en el número 1,de Terra,la denúncia feta per Caries luvan 

teny, titulada "tilines d'OSOR, Cementiri Radioactiu?, i com que tambe 

igual que 1 'articulista estava preocupat pel mateix tema, intentare 

explicar tot allò que pugui donar mis informació, amb caire verídic 

i real, sense hipótesis ni afegits catastrofistes»

Peí dia 21 de novembre de 1979, se'ns havia convocat per una reunió 

informativa, a tots els membres de la Comissió d'industria,Comerç, 

i Turisme del Senat, a la qual assistiria el ministre d 'Industria,i 

Energia, el Sr. Carlos Bustelo, amb l'ónica finalitat de tractar sobre 

el Pla Energètic Nacional (PEN).Els senadors que colíem presentar 

qüestions a debatre calia que formuléssim les preguntes amb set dies 

d'antelació, tal com preveu el Reglament, la qual cosa vaig fer, ja 

que m 'interessaven tres preguntes,les quals sintèticament efcens

a) .- Explotació en la major part dels municipis de Girona de

mines d'urani.
b) .- Transport per ferrocarrils dels residus radioactius des de

Vandellòs fins a França.

e).- Dedicació de lee mines d'Osor, com a cementiri radioactiu. 

Naturalment vaig fer avinent al ministre d'Indústria i l'Energia, 

que tots els gironins estàvem angoixats, i per altra banda lntran 

quils per totee aquellos qüestions,! seria molt important que amb in 

formació verídica, si podia, ho dissipà per tornar 1'assossegament 

a totes les nostres comarques.
Sobre el tercer punt que ós el que interessa en aquests moments, 

el ministre va dir, que no existeix ni ba existit mai,cap pla o 

projecte,! ni tan sols intenció de dedicar cap de les mines de la 

zona d'Osor com a cementiri radioactiu.

La negativa va ser ferma, i total, i fins i tot va reconèixer, i 

justificar el perquè d'aquesta negatiba tan categòrica.

Va dir,que els grups de prospecció de la 3unta d Energia Nuclear 

(3EN),varen realitzar prospecció radiològica a peu i autoportada de 

la zona d'Osor, feia uns 10 anys,i no havien obtingut cap resultat 

positiu,per quina raó havia estat abandonada la idea.

Continué dient, tanmateix dels estudis geològics realitzats alesho 

res se'n deduiex que, donades les característiques geològiques de


